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Από το υπ’αριθ. 8/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 226/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση συνδιοργάνωσης με το Κ.Ε.Π.Κ.Α  
Κινητής Εκθεσης με τίτλο «Το Πανηγύρι της 
Οικολογίας» και κάλυψη των σχετικών δαπανών» 

 
      Σήμερα 12 Μαϊου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 8-5-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών 
βρέθηκαν παρόντα  21  μέλη. 
 
Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Κόλβατζης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης   
4. Κ. Βαφείδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα    
5. Α.  Δελαβερίδης     
6. Θ. Τέτος     
7. Ε. Λελεκάκης     
8. Κ. Πουλασουχίδης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Π. Καρασαββίδου   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές     
11. Α. Μαρκούλης     
12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 226/97 
14. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης προσήλθε ο κ.Β.Τσίλης. 
15. Ε. Σοφιανίδης Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ. 232/97 απόφ.προσήλθε 
16. Χ. Παπαγεωργίου ο κ.Γ.Μπαλτζής. 
17. Β. Τσίλης Κατά     τη    συζήτηση   της   υπ’ αριθ.   233/97     απόφ. 
18. Γ. Χιονίδης αποχώρησε ο κ. Α.Μαρκούλης. 
19. Δ. Ζαμάνης Κατά     τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.   234/97   απόφασης 
20. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ.Δ. Ζαμάνης. 
21. Π. Αγαθαγγελίδης Κατά   τη   συζήτηση   της  υπ’  αριθ.   235/97 απόφασης 

   αποχώρησαν  οι   κ.  κ.  Λ.  Τάκης,  Χ.    Παπαγεωργίου 
   και Γ.Μπαλτζής. 
   Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  238/97   απόφασης 
   αποχώρησαν  οι κ.κ. Ι.  Κουρουζίδης,   Α. Δελαβερίδης, 
   Π.Καρασαββίδου και Β.Τσίλης. 



 Στη  συνέχεια αφού  δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για 
το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έδωσε το λόγο στον 
αντιδήμαρχο οικονομικών κ.Κων/νο Πουλασουχίδη ο οποίος είπε: 
 Το έγγραφο του Κέντρου Προστασίας Καταναλωτών (ΚΕΠΚΑ) ήρθε στην 
υπηρεσία στις 29-4-97. Επειδή απευθύνεται κυρίως σε μαθητές δημοτικού  θα πρέπει 
να γίνει η εκδήλωση έως το τέλος αυτής της σχολικής χρονιάς.Το ΚΕΠΚΑ έχει μία 
αξιόλογη δραστηριόττητα,είναι φορέας Ι.Δ.,είναι ανεξάρτητος,συμμετέχει στη 
Διεθνή Οργάνωση Καταναλωτών και στη Συμβουλευτική Επιτροπή Καταναλωτών 
της Ε.Ε. και έχει ιδρυθεί το 1982.Πέρσι είχε υπάρξει συζήτηση  να διοργανωθεί αυτή 
η έκθεση στη Βέροια,για λόγους τεχνικούς όμως δεν πραγματοποιήθηκε τελικά. Στις 
29-30-31 Μαϊου 1997 πραγματοποιείται η έκθεση στο Δήμο Εδεσσας και υπάρχει 
κενή ημερομηνία για τις 2-3 και 4 Ιουνίου 97. Συννενοήθηκα με τη Στέγη 
Γραμμάτων  και είναι δυνατόν να γίνει η έκθεση εκεί στις 3-6-97. 
 Υπήρξε και σχετικό αίτημα από το ΚΕΠΚΑ για τη διάθεση φορτηγού, από το 
οποίο όμως παραιτούνται, για τη μεταφορά υλικών  (καλαίσθητα φυλλάδια  κλπ.) Με 
τα φυλλάδια αυτά μπαίνουν προβληματισμοί στα παιδιά σχετικά με την 
οικολογία,την προστασία του περιβάλλοντος και την ποιότητα ζωής. Είναι 15 
ταμπλώ στα οποία θ’ αναρτηθούν φωτογραφίες και αφίσσες και στη συνέχεια θα 
γίνει μία διάλεξη για την ενημέρωση των μαθητών. 
 Η σκέψη μας είναι να γίνουν 3 γκρούπ (2 πρωϊνά και 1 απογευματινό) 
ανάλογα με τον κύκλο,λειτουργίας των σχολείων. Το κόστος για την 
πραγματοποίηση αυτής της παρουσίασης είναι η  ανάρτηση αυτών των φυλλαδίων σε 
χώρους των σχολείων.Υπολογίζουμε να τυπωθούν 100 πακέτα που κοστίζουν 1.000 
δρχ. έκαστον. Θα τα τυπώσουν αυτοί και θα μας φέρουν τιμολόγιο. Επί πλέον 
προτείνω να διαθέσει ο Δήμος το ποσό των 100 χιλ. δρχ. για να κάνουμε ένα γεύμα 
στα τρία άτομα που θα έρθουν γι΄αυτό το σκοπό. Θα γίνει και μία συνέντευξη του 
Δημάρχου. 
 Και ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 
 Αγαθαγγελίδης :Γιατί η συνέντευξη και το τραπέζι; 
 Πουλασουχίδης :Δεν μπορεί να γίνει μία εκδήλωση που 2 ημέρες θα είναι 
ανοικτή για το κοινό και να μην το προβάλλουμε. Είναι κάτι που είναι χρήσιμο και 
θα καλέσουμε τον κόσμο να την επισκεφθεί. Γι’ αυτό λοιπόν και για να δώσουμε μία 
βαρύτητα θα πρέπει να γίνει μία συνέντευξη από το Δήμαρχο. 
 Για το τραπέζι, θαρθούν 3 άνθρωποι για 3 μέρες για να παρουσιάσουν ένα 
πρόγραμμα. Νομίζω ότι για λόγους φιλοξενίας είναι λογικό να τους κάνουμε ένα 
τραπέζι. 
 Αγαθαγγελίδης :Πάρτους στο σπίτι σου. 
 Πουλασουχίδης :Αυτό θα ήταν πιο ευχάριστο. Προτείνω να τους πάω στο 
σπίτι μου και να καλέσω τον κ. Αγαθαγγελίδη. 
 Πρόεδρος : Παρακαλώ πολύ κ. Αγαθαγγελίδη. 
 Συμφωνεί το σώμα κ. συνάδελφοι; 
 Σύμβουλοι : Ναι. 
 Το ΔΣ μετά  διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση και την πρόταση του αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2.-Το με αριθ. πρωτ. 2884/124/23-4-97 έγγραφο του Κέντρου Προστασίας 
Καταναλωτών (ΚΕΠΚΑ). 
3.-Οτι σκόπιμο είναι ο Δήμος μας να παρουσιάσει σε συνεργασία με το ΚΕΠΚΑ ένα 
φιλόδοξο πρόγραμμα ενημέρωσης-ευαισθητοποίησης των  καταναλωτών της πόλης, 



σε θέματα που αφορούν τη σχέση κατανάλωσης και περιβάλλοντος και πιο 
συγκεκριμένα τις αρνητικές επιπτώσεις ορισμένων πλευρών της κατανάλωσής μας 
στο φυσικό περιβάλλον. 
4.-Οτι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1997 και σε αντίστοιχους Κωδικούς 
Αριθμούς υπάρχουν γραμμένες σχετικές πιστώσεις για την πραγματοποίηση του 
παραπάνω σκοπού. 
5.-Τις διατάξεις των άρθρων 97,106 και 119 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α)Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β)Εγκρίνει τη συνδιοργάνωση με το Κέντρο Προστασίας Καταναλωτών 
(ΚΕΠΚΑ), μια Κινητής Εκθεσης με τίτλο «Το Πανηγύρι της Οικολογίας», που στόχο 
έχει την ενημέρωση -ευαισθητοποίηση των καταναλωτών της πόλης σε θέματα που 
αφορούν τη σχέση κατανάλωσης και περιβάλλοντος στο φυσικό περιβάλλον, που θα 
γίνει στην αίθουσα της Αντωνιάδειας Στέγης Γραμμάτων και Τεχνών στις 3-6-97. 
 Γ)Εγκρίνει την κάλυψη των εξόδων που θ΄απαιτηθούν από την καμπάνια 
ενημέρωσης των κατοίκων-δημοτών μέσω αφισσών και  ανακοινώσεων καθώς και 
ενός γεύματος στα μέλη του ΚΕΠΚΑ που θα εργασθούν για την πραγματοποίηση 
του παραπάνω ενημερωτικού προγράμματος. 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 226 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 

 Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης 
 Θ. Τέτος Γ. Χιονίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Δ. Ζαμάνης 
 Κ. Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Π. Καρασαββίδου Π. Αγαθαγγελίδης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   
 Α. Καραντουμάνης   
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 20-5-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 
 
 



      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


